

**LE LIEN DIRECT**

*Pour plus d'informations, contactez :*



**DIRECT LINK**

*For more information, please contact:*

[info@1976usw.ca](mailto:info@1976usw.ca)

14 février 2024

1-866-925-5952

[www.1976usw.ca](http://www.1976usw.ca)

February 14, 2024

**TO MEMBERS OF TC LOCAL 1976 AT CP RAIL AT ALL LOCATIONS:**

We received notice today that an email has surfaced with regards to an introduction to a Mr. Michael Newman. The Local would like to advise you that Mr. Newman is not a member at Canpar Express and nor is he a member of USW Local 1976. Mr. Newman has no obligations, responsibilities and is not involved in any daily work-related issues with our Local. We strongly suggest to all our members that if they seek any clarification on current Union elections you may reach out to your elected Union Representative or direct any questions to the following email [info@1976usw.ca](mailto:info@1976usw.ca).

In Solidarity,

Nancy Lapointe,  
President, TC Local 1976 USW

Manny D'Souza  
VP / Financial Secretary

---

## LE LIEN DIRECT

*Pour plus d'informations, contactez :*



## DIRECT LINK

*For more information, please contact:*

[info@1976usw.ca](mailto:info@1976usw.ca)

14 février 2024

1-866-925-5952

[www.1976usw.ca](http://www.1976usw.ca)

February 14, 2024

### À TOUS LES MEMBRES DE LA SECTION LOCALE 1976 CHEZ CP RAIL À TOUS LES EMPLACEMENTS :

Nous avons reçu un avis aujourd'hui selon lequel un courriel circule présentement concernant une introduction à un certain M. Michael Newman. Le Local souhaite vous informer que M. Newman n'est pas membre de Canpar Express, ni du Syndicat des Métallos, Section Locale 1976. M. Newman n'a aucune obligation, responsabilité et n'est pas impliqué dans les affaires quotidiennes liées au travail de notre Local. Nous recommandons vivement à tous nos membres, s'ils ont besoin de clarification sur les élections syndicales en cours, de contacter leur représentant syndical élu ou de poser leurs questions à l'adresse courriel suivante: [info@1976usw.ca](mailto:info@1976usw.ca).

En toute solidarité,

Nancy Lapointe  
Présidente,  
TC Section locale 1976 des Métallos

Manny D'Souza  
VP / Secrétaire Financier  
TC Section locale 1976 des Métallos